

## **Kid's Items Donation 兒童用品捐贈**

Collection Period 收集日期：01.06.2015 – 30.06.2015

Let's incorporate the 3R's – reduce, recycle and reuse in our daily lives!  
Empty your cupboards you no longer use to support our GreenLife at Bel-Air.

All items will be donated to someone in need.

誠邀大家合力在日常生活中實踐減廢，再用及循環再造三個守則，把家中可回收物品去支持貝沙灣綠色生活。所有物品將會捐贈到有需要的人。

Donation items:

Toys, sports ware, games, stationery, musical instrument and any items related to kids

收集物品：

玩具·運動用品·遊戲·文具·樂器及有關兒童的物品

Beneficiary Organizations: Tung Wah Group of Hospital

受惠機構: 東華三院



Collection Venue: Club Bel-Air Bay Wing & Club Bel-Air Peak Wing Reception Counter

收集地點：灣畔及朗峰會所接待處

## **Used Book Donation 舊書捐贈**

Collection Period 收集日期：01.07.2015 – 31.07.2015

Books types for donation:

Children books, fiction and educational books

Remark: Damaged and stained books are not accepted

接受捐贈的書籍：

各種兒童圖書·小說及教育相關的書籍

備註：不接受破爛及已被塗污的書籍

Beneficiary Organizations: Benji's Centre

受惠機構: 庭恩兒童中心

Benji's Centre is the first and only charitable organization providing specialized one to one professional speech therapy to children from low income families.

庭恩兒童中心是本港第一個及目前唯一非牟利志願機構提供單一言語治療服務，而對象主要為有語言障礙的低收入家庭兒童。



Details please refer to Clubhouse promotion poster. Let's work together to save our earth. For any enquiries, please feel free to email to [crdept@pcpd.com](mailto:crdept@pcpd.com).

活動詳情請參閱會所的宣傳海報。如有任何查詢，請電郵至 [crdept@pcpd.com](mailto:crdept@pcpd.com).

[www.bel-air-hk.com](http://www.bel-air-hk.com)

## Let's Green Monday

### 逢星期一綠色素食



Bel-Air restaurants have partnered with Green Monday to promote plant-based diets on Mondays — an easy and effective way to improve our health, reduce carbon footprint and slow down global warming. Try out the selected green dishes at our exclusive Bel-Air restaurants for a fresh start of the week!

貝沙灣餐廳與 Green Monday 合作於每一星期推廣健康素食，又可減少碳足跡和延緩地球暖化。親嘗我們為您精選的素食，讓忙碌的一星期有個好開始。

We support   
www.greenmonday.org.hk

*Eat healthy!*



## Environmental Recognitions 獎項及殊榮



3+ Honorary Certificate 3+ 最高級別榮譽證書 (2013 - 2015)

Wood Recycling & Tree Conservation Scheme 木材回收保育樹木計劃  
Hong Kong Environmental Protection Association 香港環境保護協會



Moon Earth Partner 企業夥伴- 月球組別

Certificate of Used Clothes Recycling Program 舊衣回收證書  
Friends of the Earth 地球之友



Certificate of Participation 參與證書

"Order Less Waste Less, More Blessings Light Banquets" Campaign  
「惜飲惜食有福氣」宴席輕量計劃  
Friends of the Earth 地球之友



Green Organisation Label 綠色機構標誌 (2015-2016)

Environmental Campaign Committee  
環境運動委員會